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 יוסי ניפרבסקי, ישראל יעקובוביץ., גנאדי זמנסקי :חסרים

 .פיני אלבז: נוכחים ועדת ביקורת

 עופרה כהן, תומר רשף.: חסריםועדת ביקורת 

 ------: אורחים

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות  נם ענייניםבמידה ויש 
  או באישור טלפוני. סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה. ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .והן מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר ועניין

                    ,כל נושאי הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.
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 החלטות וניהול ישיבה 

 :וואט סאפאישורים והחלטות  .1

 

 רכישת שי למסגרות לצרכים מיוחדים.  27/2/21 1.1

 שי זה יחולק ע"י האחראיים במסגרות לכלל שחקני העמותה ממסגרות לצרכים מיוחדים. 1.1.1

  בשמחה. –סיגל 

  מסכים. –ישראל 

  מסכים. –דני 

  מסכים. –אמיל 

  מסכים. –גנאדי 

  בששון ושמחה. –יוסי 

  מאשר. –רון 

 ₪ 1200 -העלות מוערכת בכ 1.1.2

 וחולק ע"י המסגרות.₪  870נרכש ב  1.1.3

 תמונות נשלחו לוועד. 1.1.4

 

 

 



 

 

 ליגת סניורים ממליץ לשנות ע"ש פאנל גרינברג. 01/03/2021 1.2

 פאנל גרינברג שחקן העמותה נפטר לפני כחודש. 1.2.1

 לגבי הנצחתו. האייתפניתי לגבריאלה אחותו והתייעצי  1.2.2

ביקשתי את מספר הטלפון של רעייתו של פאנל על מנת שנוכל לקבל אישור עקרוני לקרוא את  1.2.3

 ליגת הסניורים על שם פאנל.

 ענת רעייתו של פאנל ז"ל נתנה את אישורה להנצחתו של פאנל. 1.2.4

המלצתי היא לשנות את שם ליגת הסניורים, אשר שמה החדש יהיה ליגת סניורים ע"ש פאנל  1.2.5

 נברג ז"ל.גרי

  בעד. –ישראל 

  בעד. –יוסי 

  בעד. –דני 

  רעיון מצוין, בעד מאוד. –גנאדי 

  כל הכבוד על המחשבה, בעד. –סיגל 

  בעד. –אמיל 

  מאשר. –רון 

 החלטה לשנות את שם הליגה ומעתה היא נקראת ליגת סניורים ע"ש פאנל גרינברג ז"ל. 1.2.6

 כחלק מהעמותה. ואייתנלסיום העונה ובכל מפגש עם הסניורים תוזמן יעל רעייתו של פאנל להיות  1.2.7

 

 ע"ש דורון אסולין ז"ל. 2020לשנת  7-טורניר נגב ה 1.3

מאיר אסולין ביקש ממני לפנות לוועד ולבקש לקיים את טורניר נגב ע"ש בנו דורון במתכונת  1.3.1

 מצומצמת על מנת שלא נפגע במסורת.

 אליכם לאשר את קיום הטורניר רק לשחקני העמותה. אני פונה 1.3.2

  צריך ליישם את בקשתו. –דני 

  יש לקיים את הטורניר במתכונת מצומצמת ורק לשחקני העמותה. –אמיל 

 בשמחה וועדת ספורט תכין תקנון בהתאם. -ישראל 

  אם זה לעמותה יתקיים שבועיים בלבד שבוע מוקדמות ושבוע משחקי הגמר. –ישראל 

  אם בקשתו של מאיר לקיים השנה רק לחברי העמותה, אז אין כאן שאלה, תקנון  –גנאדי

 .ולצרכיננתאים 

  לגבי העלויות על חשבון העמותה. –רון 

  לדעתי אפשר ביום ככה זה יתרום לנוכחות גבוהה. –גנאדי 

  בעד. –יוסי 

 אושר קיום הטורניר במתכונת מצומצמת ובמשך שבועיים –החלטה  1.3.3

 תתכנס ותוציא תקנון מעודכן.וועדת ספורט  1.3.4

 

 אירוח גני אור ילדים ממסגרות חוץ ביתיות אירוח בבאולינג ע"ח העמותה. 1.4

 יעל מגני אור פנתה אלי וביקשה לאחר מסגרות לצרכים מיוחדים ממסגרות חוץ ביתיות בבאולינג. 1.4.1

 ₪. 2,500 -אני מבקש את אישורכם לארח אותם ע"ח העמותה העלות כ 1.4.2

  חינתי.דבר מבורך מב –דני 

  מבחינתי אין התנגדות, מאושר. –ישראל 

  בשמחה. –סיגל 

  בוודאי שבעד –גנאדי 

  מאשר. –יוסי 

  אושר. –אמיל 

  מאשר. –רון 

 



 

 

 החלטה לאשר אירוח לילדי מועדונית חוץ ביתיות לאירוח ע"ח העמותה. 1.4.3

 הודעתי יעל לתאם מול הבאולינג על תאריך ואנו נטפל בתשלום. 1.4.4

 

 .רדפיברילטורכישת  1.5

 בזול מארגון איילת ודרך עוצמה. רדפיברילטוקיבלנו הצעה לרכוש  1.5.1

 .אנא ענו לי אם מעוניינים 1.5.2

  וועדת ביקורת, ממליצה בחום. –עופרה 

  ממליץ לרכוש. –גנאדי 

  אין לי אם הוא מיועד לכולם או רק לעמותה מפני שלא לכולם יש מפתח של המשרד.  –יוסי

 שום בעיה עם הרכישה.

  בעד רכישה. –רון 

  אין בעיה. –ישראל 

 עבור הפעילויות של העמותה ולטובת כלל השחקנים. רדפיברילטו מכשירלאשר רכישת  – החלטה 1.5.3

 ₪  3,500-העלות כ 1.5.4

 

 רכישת שי לשחקני העמותה לחג ראש השנה. 1.6

 רכישת הספר "רק החולמים מגשמים" אשר כתב רוביק. 1.6.1

 ברכה לכל שחקן.את השי נחלק לשחקנים ולאחר שרוביק יחתום ויקדיש בכתב ידו  1.6.2

 ₪. 2,200 -העלות כ 1.6.3

  בעד –ישראל 

  אני עם ישראל. –דני 

  אני בעד. –אמיל 

  בשמחה. –סיגל 

  בשמחה. –יוסי 

  בעד בדיעבד. –גנאדי 

  מאשר. –רון 

 החלטה לרכוש את השי ולחלקו בהרמת כוסית לשנה החדשה. 1.6.4

 

 לשחקני העמותה לעונה החדשה. 10%הנחה  1.7

 בנוסף להקלות של השחקנים. 10% רון מבקש לאשר הנחה רוחבית של 1.7.1

  אני בעד ההנחה. –דני 

  גם אני בעד הנחה נוספת. –יוסי 

  בעד הנחה נוספת. –גנאדי 

  10%מאשר את הצעת גנאדי להנחה  –ישראל. 

  בעד הנחה. –סיגל 

  מאשר הנחה נוספת. –אמיל 

  בעד ההנחה. –רון 

 .10%החלטה אושרה ההנחה הגורפת של  1.7.2

 

 . עבור רותי המתנדבת בעמותה.2. עבור רעייתו של פאנל. 1 ספרים נוספים, 2רכישת  1.8

 ספרים נוספים עבור השמות מעלה. 2רון מבקש לרכוש  1.8.1

  מאשר. –ישראל 

  מאשר. –יוסי 

  מאשרת. –סיגל 

  אני עם סיגל. –דני 



 

 

  מאשר. –אמיל 

  מאשר. –גנאדי 

  מאשר. –רון 

 .ספרים 2אושר לרכוש  1.8.2

  

 . עבור יניב כהן סמנכ"ל רם הנדסה.2מלמד מנכ"ל רם הנדסה.  . עבור יוסי1ספרים נוספים,  2רכישת  1.9

 ספרים נוספים עבור השמות מעלה. 2רון מבקש לרכוש  1.9.1

  מאשר. –ישראל 

  מאשר. –יוסי 

  מאשרת. –סיגל 

  2מאשר אבל רק  –דני. 

  מאשר. –אמיל 

  מאשר. –גנאדי 

  מאשר. –רון 

 .ספרים 2אושר לרכוש  1.9.2

 

 רון. –עדכון יו"ר העמותה  .2

 מעדכן על גיוס תרומות ומה נעשה בעניין גיוס תרומות.רון  2.1

 ח לגייס תרומות למען המטרה שיש לנו בפתח.ומבקש מכל אחד ואחת מכם להירתם בכל הכ 2.2

 ישראל ואני הכנו פלייר על מנת שנוכל להעבירו לתורמים על מנת שנוכל לגייס תורמים ולעמוד במשימה. 2.3

2.4  

 סיגל  –עדכון הגזברית  .3

למעט  בקופה הקטנה ואין הוצאות נוספות עד לסוף שנה XXX)יש  .₪ XXX,XXX מצב חשבון העמותה  3.1

 (החזר דלק לשחקנים ויו"ר

 כך גם בדוחות הכספיים. מצויןמתוך יתרות הכספים רוב הכסף הוא עבור מרכז החוגים פייס ברמות והוא  3.2

 דוחות לרשות ובחתימות סופיות כולל ישראל על המסמכים הנדרשים.אנו לקראת הגשת  3.3

 נתו החדשה אשר הוכנה.צריך לאשרו במתכו –הוכן תקציב חדש לעמותה והיו"ר רון ידבר עליו  3.4

 עדכון יו"ר וועדת ספורט: יוסי ניפרבסקי. .4

 יוסי לא נוכח בישיבה. 4.1

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  .5

 ישראל לא נוכח בישיבה. 5.1

 .2021/22ולשנת הפעילות  2022אישור תקציב לעמותה לשנת  .6

 מצב תקציב חדש לעמותה. 6.1

 הגזברית. –וסיגל    רון –ו ולאחר שהכנו אות אנוכי מבקש לאשר 6.2

 מאשר. –רון  6.2.1

 מאשרת. –סיגל  6.2.2

 מאשר. –אמיל  6.2.3

 מאשר. –דן  6.2.4

 לא נוכח. –יוסי  6.2.5

 לא נוכח. –ישראל  6.2.6

 לא נוכח. –גנאדי  6.2.7

 .התקציב אושר במתכונתו החדשה 6.2.8

 

 

 

 



 

 

 .2021ולסגירת שנת  2022הגשות מסמכים לוועדת תמיכות לשנת  .7

 הוגשו במועד. 2021כל הדוחות שנדרשנו להגיש לרשות לתמיכות  7.1

 .2022לקראת סיום הגשת דוחות לתמיכות עבור שנת אנו  7.2

 ישראל ואז החתימה הסופית של רואת החשבון. יו"ר .נשארה החתימה של ס 7.3

 

 בחירות למוסדות העמותה. .8

 בתחילת ינואר אנו נערוך בחירות חדשות למוסדות העמותה. 8.1

 אבקש מכולם להמשיך ולתרום את חלקת לקידום מטרות העמותה. 8.2

ני אבקש מכולם להיות יותר מעורבים ופעילים למען העמותה ולרתום יחד איתם עוד מחברי ושחק 8.3

 העמותה.

לחודש יו"ר העמותה רון יוציא הודעה מסודרת להגשת מועמדים לאיוש התפקידים בעמותה  15לקראת  8.4

 כולם להמשיך בתפקידם ולהוסיף עוד חברים ושחקנים להיות בעלי תפקידים בעמותה.ושוב אני מבקש מ

 

 קבלת שחקן חדש לעמותה לירן בוטיגה לעמותה. .9

 השחקן לירן בוטיגה מבקש להתקבל כשחקן בעמותה ולהצטרף עוד השנה למסגרות העמותה. 9.1

 באר שבע. 7לירן היה בעבר שחקן באולינג בחברת טבע ושיחק בליגה למקומות עבודה בבאולינג  9.2

 אני פונה אליכם לאשר את קבלת השחקן לעמותה. 9.3

פינים  155לירן בוטיגה יתקבל הוא יצורף לאחת הקבוצות ובהתאם לממוצע האחרון הידוע שלו. ) אם 9.4

 למשחק(

 לממוצע לאחת הקבוצות. בהתאםגנאדי יבצע את השינויים הנדרשים בתוכנות ויצרפו  9.5

 הקפטן של הקבוצה יקבל עדכון על צרוף שחקן חדש לקבוצה. 9.6

 ר את הנושאים הכספיים לעמותה.לירן בוטיגה יוכל להתחיל לשחק לאחר שיסדי 9.7

 בהצבעה : 9.8

 מאשר –רון  9.8.1

 מאשרת –סיגל  9.8.2

 מאשר –אמיל  9.8.3

 מאשר. –דן  9.8.4

 .בעמותהחדש כשחקן  בוטיגה אושר להצטרף למסגרות העמותהלירן  –ההחלטה  9.9

 רון יודיע לשחקן שעליו להסדיר את הנושאים הכספיים ואז ישובץ לשחק באחת הקבוצות. 9.10

 

 

 

 רשם: רון ראובן     


